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Generalforsamling i dbio-nordjylland 
 

Aalborg 18-09-2019.  Aalborg Kongres og Kulturcenter  

 

Dagsorden    

Dagsorden for generalforsamlingen 

1. Valg af dirigent- Jytte Vester valgt. 

Jytte bekendtgør at generalforsamlingen er lovlig indkaldt jf. vedtægterne. 

Vedtægterne er blevet ændret siden sidst.  

Der er 84 medlemmer på generalforsamlingen. 

Stemmetællere: Ved behov vælges der stemmetællere. 

 

2. Beretning om regionsbestyrelsens arbejde i det forløbne år 

Se hjemmesiden for den mundtlige beretning 

 

Aktivitetsudvalget. Louise Larsen fremlægger aktiviteterne. Er godt repræsenteret på 

tværs af regionen og specialer. Siden sidste generalforsamling har vi ikke haft faglige 

indslag. Men der har været masser af aktivitet. Byvandring, Lillevildmose. Til oktober 

kommer der et oplæg om demens. Dette kan tilmeldes via membersite. I februar 2020 

laver vi et engagement med PKA om pension. Skriv til Louise på lol@rn.dk med 

forslag. 

 

Hanne Toft KBA Aalborg: Vil anbefale, at vi afholder en generalforsamling hvert år. 

Ikke kun de to pr. tre år som de nye vedtægterne siger vi kan nøjes med. 

Hanne Toft KBA Aalborg: Hvorfor skal der ikke være en kongres for at beslutte om vi 

skal være med i FH?  Merete svare at der kun skal være en ekstraordinær kongres, 

hvis vi ville ud af FH, ikke for at beslutte at vi skulle blive. 
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Anette Vestergaard KBA Thisted: har fået positive bemærkninger om vores synlighed 

og engagement på Bornholm.  

Hanne Toft KBA Aalborg: Hvor mange har meldt sig til at studere i Nordjylland. Louise 

Larsen, uddannelseskoordinator, svare at der er 9 som lige nu har indgået i den nye 

ordning hvor de studerende kan blive i Nordjylland. 

Merete Kjeldgarrd: er glad for at der er kommet så mange i dag. Så bestyrelsen 

holder fast i at afholde tre generalforsamlinger, med mindre der er noget vi synes er 

sjovere. Vi kunne jo sende nogen fra regionen afsted til verdenskongressen som 

selvfølgelig koster mange penge. 

Birgitte Bach KIA Aalborg: Emblemerne er meget dårlige!! Det kunne være godt, hvis 

vi kunne få en til nøglekortet. Merete svare at hun er enig. Vi må ikke have noget på 

vores uniform som sidder sammen med navneskitltet. Lommebeskytterne kunne 

også uddeles igen. 

Elisabet EnDo lab Aalborg: Mange har t-shirts på nu, så der er det svært at have 

emblemet på.  

Maja Boe KBA Aalborg: Der findes navneskilte med magneter. 

Inge Torp KBA Aalborg: Clips med navnet kan også bruges. Pengeclips, Slipsenål) 

Louise Larsen Uddannelseskoordinator: De studerende skal på semester 6 lave 

innovationsforløb. Der kunne de godt lave noget nytænkning på skiltene. (Ikke muligt i 

det disse projekter skal være baseret på faglige disharmonier) 

Merete Simonsen AfMD Aalborg: Det med at vores navne kommer ind på sundhed.dk, 

kan formanden uddybe dette. Merete ved ikke helt hvordan det virker, men borgeren 

kan se det.  

Kristina Bay KBA Aalborg: Vi er meget tæt på patienterne så så de kan hurtigt 

opsnappe vores navn og det vil vi gerne ud over, så patienter med intrigerede 

hensigter ikke får navnet serveret. 

Hanne Rebsdorf KMA Aalborg: På KMA det kun vores regionsID som står på 

analysenavnen. 

Anette Vestergaard KBA Thisted: På Hovedudvalget vil vi gerne tage problematikken 

om navne op igen.  

Merete: Hospitalerne vil gerne have at vi har vores ID på os. DBio vil gerne arbejde 

med at vi bliver anonymiseret, men stadig står ved vores arbejde. 

Jytte Vester: beretningen er godkendt 
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3. Godkendelse af regnskab 

Resultatopgørelse. Vi fik 20.000 kr. mere fra DBioC men udgifterne er steget med 

20.000 kr. Årets resultat er 99.000 kr. Mødeaktivitet pga. OK-18, stor 

generalforsamling, afskedsreception. 

Fanen er indkøbt i 2018. De 100.000 kr. vi har i overskud, bliver sendt retur til DBioC så 

de kan bruges på andre ting. Har I idéer så sig til.  

”Anden gæld” kan skyldes sygehusenes langsomlighed til at udskrive regninger. 

Jette Nielsen Man: de 100.000 kunne vi jo godt bruge. Men havd med de andre 

regioner gør de det samme. Merete ved ikke hvad penge vi sender retur, går til. Alle 

regioner har overskud, så vi har penge til at gøre de ting kongressen skulle finde på. 

Jytte Vester: regnskabet er godkendt. 

 

4. Indkomne forslag 

Ingen indkommende forslag. 

 

5. Eventuelt 

Anne Marie Arre KBA Aalborg: Hvorfor flytter dbio hele tiden? Merete: Der er 

skimmelsvamp i den gamle bygning. Der har været masser af vandskader. Vi har delt 

udgiften med Farmakonomafdelingen men nu da de er flyttet er vi også nødt til at 

flytte. Det er meget dyrt så det er ikke for sjovt at vi gør det. 

 

Meddelelser: dbio afholder verdens Kongres i 2020. Har I nogle posters eller 

abstracts, så meld dem ind og sig I vil sige noget. Jo tidligere I melder jeg til jo 

billigere. Sig det til arbejdsgiverne       

 

PKA. Der er delegeret valg til oktober 2019 til PKA.  

 

6. Jubilæumsgaver til medlemmer med 25, 40 og 50 års medlemskab af dbio 

Der er i alt 21 jubilarer.  

13 medlemmer har 25-års jubilæum. 

8 medlemmer har 40-års jubilæum. 
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7. Eventuelt 

 


